
Komt de Beverwijkse Bazaar ooit los van zijn oude imago?
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Het imago van de Bazaar in Beverwijk ‘komt te voet en gaat te paard’, aldus algemeen directeur George
Zapantoulis. Hij is al zeven jaar bezig om het beeld van de Bazaar als ‘zwarte markt’ van zich af te schudden.
En net op het moment dat dat de goede kant op lijkt te gaan, teistert een muizenplaag de markt. Een gesprek
over beestjes, beeldvorming en beleving. 

Esther Schaap
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